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Řešení projektu přejímání evropských norem podle smlouvy C 50/520/005 v roce 2007 

 
Vážený pane náměstku, 
 

souběžně s tímto dopisem jsme zaslali panu Ing. Karlu Urbanovi plnění smlouvy 
C50/520/005 za období 1. čtvrtletí (1.12.2006 – 28.2.2007) včetně faktury na úhradu prací. 
Práce probíhají v souladu s věcným i finančním harmonogramem za účasti širokého okruhu 
spolupracovníků v rámci TNK 136 Dopravní telematika a TNK 51 Pozemní komunikace. 

 
V minulých dnech rozhodl Český normalizační institut o zadání normalizačních úkolů ke zpracování 

evropských norem pro stavbu vozovek. Touto prací byla v souladu s uzavřenými smlouvami 
pověřena naše společnost jako jediné Centrum technické normalizace působící v resortu 
Ministerstva dopravy ČR. Rozhodnutí ČNI bylo učiněno na základě zhodnocení výsledků 
řešení projektu ISPROFOND č. 5006210044 v roce 2006 (řešitel Pragoprojekt, a.s. za Sdružení 
pro výstavbu silnic Praha). Toto rozhodnutí má význam jako precedens při ochraně 
oprávněných zájmů státu v technické normalizaci proti skupinovým zájmům podnikatelské 
sféry. Na základě tohoto rozhodnutí byla uzavřena smlouva o zpracování stanovených 
normalizačních úkolů mezi ČNI a SILMOS s.r.o. Připravené návrhy prvních norem pro stavbu 
vozovek rozesíláme k připomínkovému řízení již v těchto dnech, abychom dohnali zpoždění 
závazných termínů České republiky vůči Evropské unii. 

 
Kromě uvedeného projektu C50/520/005 řešíme další úkol podle smlouvy S-520-88/2006 

Revize ČSN 73 6100 Názvosloví pozemních komunikací  - Část 1,2,3 (2006 – 2007). Dne 21.2.2007 
se uskutečnilo úspěšné připomínkové jednání k 1. návrhu Části 3: Vybavení pozemních 
komunikací. K dodržení vzájemně provázaného řešení jednotlivých částí normy by bylo 
zapotřebí do 14.3.2007 předat ČNI plánovací list na řešení Části 2, která je rovněž 
předmětem této smlouvy. 

 
Vzhledem k objemu a náročnosti řešené problematiky technické normalizace, kterou 

zpracovává pro MD ČR naše společnost SILMOS s.r.o. již od roku 1995, bych považoval 
za mimořádně přínosné, kdybych Vám mohl poskytnout základní přehled informací 
a odpovědět na Vaše případné dotazy. Věřím, že by se na tomto pracovním setkání, o něž si Vás 
dovoluji tímto dopisem požádat, vysvětlila i řada panujících nejasností. 

Děkuji za Vaše pochopení. 
 

S pozdravem 
 
 
        Ing. Igor Večerka 
                 jednatel společnosti 
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